
Katteviks Samhällighetsförening

Org. 716409 - 4703

Plats: Svanviks skola, Stocken

PROTOKOLL ARSSTAMMA 201 7

Datum: 2017-07-08 Tid: 10.00

Närvarande: Företrädare för B1 fastigheter (närvarolista bilaga 1)

1
Stämman öppnas Pernilla Gilvad förklarade stämman öppnad

2 Fastställande av
dagordning

Dagordningen fastställdes

3 Val av ordförande för
stämman

Pernilla Gilvad utsågs till ordförande för mötet.

4 Val av sekreterare för
stämman

Marie Blomgren utsågs till sekreterare för mötet.

5
Val av justeringsmän,
tillika rösträknare

Hans Manner och Elin Esbjörner utsågs tilljusteringsmän,
tillika rösträknare.

6
Bokslut och

verksam hetsberättelse

Christel Hemmings redogjorde för bokslutet
verksamhetsåret 201 612017 (Bitaga 2).

Styrelsen redogjorde för verksam hetsberättelsen (Bi laga
1).

Stämman beslutade att godkänna bokslutet och
verksam hetsberättelsen.

7
Revisionsberättelse Per Holmstrand läste upp revisionsberättelsen (Bilaga 3)

Stämman beslutade att fastställa revisionsberättelsen.

I Fråga om ansvars-
frihet för styrelsen
verksamhetsåret
2016t2017

Stämman beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för
verksam hetsåret 201 612017 .

I Motioner Motion angående kommunalt VA samt försäljning av
tomter, Bilaga 4.
Hans Manner redogjorde för sina kontakter med
kommunen angående kommunalt VA. Vi ligger i deras
planer för 2028-2029. Frågan diskuterades bland
medlemmarna.



Stämman besl utade med enkel majoritet att styrelsen skall
utföra en utredning enligt punkt 1 i motionen.

Hans Manner redogör för sina kontakter med Orust
kommun angående mojligheten att skapa nya tomter som
kan säljas och delfinansiera anslutning till kommunalt VA.
Stämman beslutade med enkel majoritet att avslå punkt 2 i

motionen avslogs.

Motion angående vattenavrinning vid Skäddevägen, Bilaga
5.
Motionen gås igenom. Styrelsen yrkade avslag på
motionen eftersom ansvaret för dikena redan ingår i det
ansvar styrelsen har för vägarna och vattenavrinningen.
Stämman beslutade med acklamation att avslå motionen.

10 Ersättning till styrelse
och revisorer

Beslutades att arvoden till styrelse, revisorer och
fritidskom m itté skal I utgå utifrån i nkomstbasbeloppet enligt
följande:
Ordinarie ledamot 30 %
Suppleant 13 %
Revisorer 4 %
Fritidskommitté 2o/o

11 Förslag till budget,
utgifts- och
inkomststat samt
debiteringslängd och
förfallodag för
årsavgift för
verksamhetsåret
2017t2018

Christel Hemmings redogjorde för förslaget till budget för
201 6120 17 samt förslag tit I debiteringslängd.

Stämman beslutade att fastställa debiteringslängden och
budgeten fôr verksamhetsåret 201712018 (Bilaga 6).

Stämman beslutade att förfallodagen för årsavgiften ska
vara den 30 november 2017.

12
Val av styrelse och
ordförande för
verksamhetsåret
2017t2018

Valberedningen föreslog Tommy Hansson till ordförande
1 àr.

Stämman valde Tommy Hansson till ordförande.

pa

Valberedningen föreslog
Lennart Carlgren, 2 år
Hans Svensson, 2 år
Bengt Fredman, 2 år
Marie Blomgren,2 år
Tommy Emanuelsson, fyllnadsval 1 àr
till ordinarie styrelsemedlemmar

Stämman valde ordinarie ledamöter enligt
valberedningens förslag.



13
Val av suppleanter för
verksamhetsåret
2017t2018

Valberedningen föreslog
Jan Croon Hjalmarsson,2 àr
lnge Larsson,2 âr
till styrelsesuppleant.

Stämman valde styrelsesuppleant enligt valberedningens
förslag.

14
Val av revisorer och
revisorssuppleanter
för verksamhetsåret
2017t2018

Valberedningen föreslog
Carl-Axel Rudd, 1 år
Per Holmstrand, 1 år
till revisorer

Stämman valde revisorer enligt valberedningens förslag

Valberedningen föreslog
Peter Beischer 1 år
Britta Östnäs Ericsson 1 år
till revisorssuppleanter

Stämman valde revisorssuppleanter enligt
valberedningens förslag.

15

Val av valberedning
för verksamhetsåret
2017t2018

Förslag till valberedning for 201T l2O1A

Bengt-Ake Johansson, 1 år sammankallande
Nils Ericsson, 1 år
Flemming Akesson, 1 år
Martin Härnqvist, 1 år

Stämman valde valberedning enligt förslaget

16
Val av fritidskommitté
för verksamhetsåret
2017t2018

Valberedningen föreslog :

Britt-lnger Fant, 1 år
Björn Aldenbring, 1 å¡ sammankallande
Henrietta Westman, 1 å¡
Kristina Eifel Hansson, 1 år
Liselotte Johansson, 1 år
Nina Corin, 1 år
Efter avstämning med styrelsen kan fler personer knytas till
kommittén.

Stämman valde fritidskom m itté en ligt förslaget

17 Övriga frågor Vägen från gamla telefonkiosken uppåt samt Hagvägen
behöver åtgärdas. Stora stenar och berg går igenom. Nytt
slitlager behövs.

Katteviksvägen behöver åtgärdas och det behövs gupp för
att få ner farten på Katteviksvägen.



Det behövs även farthindrande åtgärder på Flundravägen.
Hastigheterna måste komma ner. Hög hastighet ger ökade
faror och gör.också att det dammar mycket.

Det behövs ett vägstöd på Katteviksvägen.

Det finns även mobila gupp som kanske kan användas
som alternativ till fasta gupp

Det finns problem med höga hastigheter i hela områden

Den nya hemsidan presenteras.

Fritidskommittén tackas för att de ordnat med fika.

18 Meddelande av tid och
plats där
stämmoprotokollet
hålls tillgängligt

Protokollet hålls tillgängligt lördagen den 22 juli 2017
Tid: 10.00
Plats: Klippvägen 6 (hos Marie Blomgren)

19 Stämman avslutas Ordförande förklarade mötet avslutat
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